

YUKON

CANADA

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2005/ 117

FOREST PROTECTION ACT

Pursuant to subsection 27(1) of the *Forest Protection Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 Commissioner's Order 1972/159 is amended by adding the following section immediately after section 3 of the Order

"4 The City of Whitehorse may issue a burning permit under its Emergency Services Bylaw without contravening this Order if the City is satisfied that the permit serves to reduce the threat of accumulating forest fuels."

Dated at Whitehorse, Yukon,
this

July 11

2005.

YUKON

CANADA

Whitehorse, Yukon

DÉCRET 2005/ 117

LOI SUR LA
PROTECTION DES FORÊTS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 27(1) de la *Loi sur la protection des forêts*, décrète :

1 L'Ordonnance du Commissaire 1972/159 est modifiée par adjonction de ce qui suit immédiatement après l'article 3 :

« 4 La Ville de Whitehorse peut délivrer un permis de brûlage en vertu de son arrêté intitulé *Emergency Services Bylaw* sans qu'il y ait contravention à la présente ordonnance si elle est convaincue que le permis servira à réduire le danger lié à l'accumulation de combustibles forestiers. »

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le

11 juillet

2005.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon